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Zbigniew Boniek udzielił wywiadu dla TeleRadioStereo w trakcie emisji

programu La Singora in Giallorosso. Prezydenta polskiej federacji pytano

tym razem o piątkowy mecz Włochów z Polską. 

Rozegraliście świetny mecz z Włochami...

- Mieliśmy okazje do zrobienia czegoś więcej, z pewnością Włochy nie zagrały

wielkiego meczu. W drugiej odsłonie przejęły kontrolę nie z powodu wyższości, ale

dlatego, że my broniliśmy wyniku. Akceptujemy remis, przygotowujemy się do Euro.

Liga Narodów jest bardzo przyjemna jako turniej. 

Rzut karny był?

- Jest regulamin, który mówi jasno. Jeśli wchodzisz wślizgiem i drugą nogą dotkniesz

gracza, nawet jeśli najpierw wybiłeś piłkę, jest karny. Możemy polemizować z

regulaminem, ale jestem prezydentem od sześciu lat, nigdy nie pozwoliłem sobie

mówić o sędziach. Błaszczykowski mógł być bystrzejszy, Chiesa kierował się ku

wybiegnięciu z pola karnego. 

Podoba ci się Chiesa?

- Chiesa jest bardzo dobrym i szybkim młodym graczem, ma duże umiejętności.
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